
                                                 Zápis č. 10
z jednání výboru Společenství vlastníků jednotek Jungmannova 1443-1448
                                        ze dne 26. listopadu 2012 

Přítomni: ing. Karásek, Plavec, Vosátka, ing. Hornych, Hovadová
Předseda kontrolní komise SVJ: p.Hylmar

Schůze byla zahájena předsedou SVJ ing. Karáskem.

Byla předána revizní zpráva z revize elektro s výrokem bez závad.

21. listopadu 2012 proběhlo shromáždění  vlastníků jednotek Společenství vlastníků
jednotek domu v Hradci Králové, ulice Jungmannova 1443-1448
přítomno bylo 55,12 %, tj. 188,5 hlasů

Vzhledem k účasti na schůzi 55,12 %  je nutná doplňková schůze, ke schvalování
investičních akcí je potřeba 75 % přítomných vlastníků bytových jednotek.

Doplňková schůze proběhne 4. 12. 2012 ve vestibulu vchodu 1445 od 18,30 hod

Na opravu stoupaček bylo provedeno výběrového řízení – osloveny tři firmy

V 1Q roku 2013 bude provedeno výběrové řízení na opravu zadních pavlačí,
počítáno s oslovením čtyřech firem 

Seznam dlužníků bude opět vyvěšen ve skříňce ve vestibulu u schránek.

Další schůze  výboru SVJ je naplánována na termín 17. prosince 2012 od 18,45 hod.

Zapsala: Lenka Hovadová

 


